
销售手动葫芦、手拉葫芦2T

产品名称 销售手动葫芦、手拉葫芦2T

公司名称 安徽九华机械有限公司

价格 250.00/台

规格参数 起重量:2000--10000（kg）
型号:HSZ
跨度:0（m）

公司地址 中国 安徽 池州市 经济开发区金科东路

联系电话 86-05662220981 13856601981

产品详情

起重量 2000--10000（kg） 型号 HSZ
跨度 0（m） 起升高度 3-10（m）
轨道型号 . 类型 手动葫芦

hsz系列手拉葫芦（0.5-20t）是一种使用简易、携带方便的手动起重机械、适用于工厂、矿山、建筑工地
、农业生产以及码头、船坞、仓库等用作安装机器、起吊货物和车辆装卸，尤其对于露天及无电作业、
更有其重要之功用。hsz系列手拉葫芦可与各种手拉单轨行车配套使用组成手拉起重运输小车，适用于单
轨空运输，手动单梁桥式起重机和悬臂式起重机上.

型号 hsz2
起重量 2t
起重高度 3m
试验载荷 25千牛
两钩间最小距离 410毫米
满载时的手链拉力 323牛顿
起重链行数 2行
净重 15.5千克
装箱尺寸 33x21x17

企业简介

企业名称：安徽九华机械有限公司

地址：安徽省池州市金安工业园区铜冠大道金科东路



电话：0566-2220981传真：0566-2417707

http：//www.chinaqiyun.com http：//ahczsd.cn.alibaba.com

e-mail：chinaqiyun@yahoo.com.cnchinaqiyun@163.com

我公司专安徽九华机械有限公司（原安徽省贵池市火炬机械总厂，安徽省池州市手动葫芦厂，前身系上
海小三线军工企业），是国家定点生产起重工具的专业单位，主要经营“齐云”牌hsz系列0.5t~20t手拉葫
芦、hsh型系列0.75t~6t手扳葫芦、csl/cst型1t~10t手拉手推单轨行车、600磅~2500磅手摇绞车、1t~10t系列
电动环链提升机等轻小型起重机械产品，已有近三十年历史，是全国手拉葫芦行业协会会员。市内有著
名的佛教名山——九华山，距黄山风景区100公里，上海港500公里，环境幽雅，交通便利。产品设备精
良、技术力量雄厚、检测手段齐全、质量稳定可靠，销往国内二十多个省（市）、自治区和出口欧美、
中东、东南亚等二十多个国家和地区。本企业于2003年2月已通过iso9001:2000质量体系认证，产品由中国
平安财产股份有限公司责任保险。

企业宗旨：“质量第一、诚信至上”。法人代表陶吉铭愿与国内外各界朋友精诚合作，以优质的产品，
热情的服务竭诚欢迎新老客户洽谈惠顾！

enterpricse introduction

the business name:anhui jiuhua machinery co.ltd

address: jinke road,chizhou ecomomic zone,zhizhou city ,anhui ,china

tel: +86-566-2221981 fax:+86-566-2417707

website:http://www.chinaqiyun.com.

http://ahczsd.cn.alibaba.com

e-mail:chinaqiyun@yahoo.com.cnchinaqiyun@163.com

anhui chizhou manual chain hoist factory (original anhui guichi torch mechanical main plant, predecessor is shanghai
small three military enterprise), is the national fixed-point production of lifting heavy objects tool’s specialized
unit.the main production are “qi yun” brand and “shang gong” brand, including the hsz series of 0.5t~20t chain
blocks, the hsh series 0.75t~6t level blocks, csl/cst 1t~10t geared trolley, 600 pounds ~2500pounds reel winches, and
the 1t~10t series circumcision electric hoist light small hoisting machinery products.

our factory specialized in chain block and other light small hoisting machinery near

30 years history, as well as the national chain block profession association member. the city has the famous buddhism
famous mountains---------jiuhua mountain, is apart from the mt. huangshan scenic spot 100 kilometers, the port of
shanghai more than 300 kilometers.the environment is graceful, and good communications. the product equipment is
excellent, the technical force is abundant, the examination method is complete, and quality is stable reliable, selling to
more than 20 domestic provinces (city), the autonomous region and exports the european and amecia, the middle
east,southeast asia more than 20 countries and the areas. our enterprise has already through iso9001:2000 quality
system authentication in february, 2003 , product by chinese safe property limited liability company liability insurance.

enterprise objective:“the quality first, good faith is supreme”. the legal person named tao jiming would like to
welcome the domestic and foreign friends for negotiation and cooperation with high quality product and worm serice.
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